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Besluitenlijst Commissievergadering Sociaal 

Datum 25-11-2019 

Tijd 19:30 - 21:05 

Locatie Raadzaal 

Voorzitter mevrouw N.J.A.G. Alofs 

Leden commissie sociaal SV:       

RO:       

CDA:     

D66:  

VVD: 

PAL:  

LS:        

Afwezigheid / 

vervanging 

Mw Bultman (RO wordt vervangen door de heer B. 

Hermans 
De heer Houben (SV) wordt vervangen door Mw A. 
van Vlodrop en de heer P. Beerens (PAL) wordt 

vervangen door Mw. H. Glessner. 
De heer John van den Beuken (CDA) neemt in de 
commissie de plaats over van de heer R. Flinsenberg 

Aanwezige 

portefeuillehouders 

De heren Backus, Janssen en Martens  

 

Overige aanwezige 

raadsleden/commissiele

den 

16 raadsleden (niet zijnde als commissielid aanwezig) 
2 commissieleden 

Ambtelijke 

ondersteuning 

P. Joppen  

Deelname derden Geen 

Insprekers Tav agendapunt 6a: de heer T. Schmitz, Kelpen-Oler 
Tav agendapunt 6b: 
1. Mw Imelda Gielen, namens Hunsel Oos Dörp 

2. de heer Gerard Zeegers namens Spolt 

3. de heer Ruud Steegs, directeur basisschool 

4. de heer P. Mertens, namens Werkgroep "Fusieschool" 

dorpsraad Ittervoort en Werkgroep 

"Onderwijsvoorziening" dorpsoverleg Itter Laeftj 

5. de heer Paul Janssen, namens de ouders van Hunsel 

Publieke tribune  80 personen 

Commissiegriffier J. Lommen 
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6 Raadsvoorstellen 

6.b 

 

Initiatiefvoorstellen heroverweging locatiekeuze HHIN scholen. 

Nadat de 5 insprekers hun reactie hebben gegeven, bijgevoegd bij het 

verslag, geven de fracties hun inbreng.  

De fractie Samen Verder vindt de uitslag van het onderzoek niet 

verrassend. Dat er verschil van mening is tussen de diverse kernen, en de 

ouders kiezen voor de dichtstbijzijnde locatie is te verwachten. De fractie 

vindt de onderwijskundige en andere factoren van groter belang, en ziet 

geen aanleiding om hun eerder ingenomen standpunt te wijzigen. De fractie 

D66 sluit zich hierbij aan, en vindt met name ook het advies van de 

stuurgroep belangrijk. 

De fractie Leudal Sociaal vraagt welke andere overwegingen meegespeeld 

hebben bij de ouders uit Neeritter, dan de verkeerstechnische aspecten.  

De ouders antewoorden dat ze alle documenten hebben bestudeerd, en 

vanuit hun standpunt hebben gekeken en geoordeeld. 

De CDA fractie zegt dat ze destijds al hebben gewezen op de 

verkeersveiligheid, en daarom ook om onderzoek hebben gevraagd. Dit is 

voor de fractie een belangrijk punt, evenals het oordeel van de ouders. De 

fractie kiest daarom voor de locatie Begoniastraat in Ittervoort. Spolt kan op 

beide locaties goed onderwijs verzorgen, althans dit is niet door Spolt 

tegengesproken.  

De fractie PAL zegt dat de fractie gevraagd heeft om nader onderzoek, om 

nu dan een beslissing te kunnen nemen. De fractie zal kiezen voor de 

locatie in Ittervoort. De VVD fractie zegt bij het oorspronkelijke standpunt te 

blijven dat de school in Ittervoort moet komen. Het aspect 

verkeersveiligheid is voor hen daarbij van groot belang. 

De fractie Ronduit Open meldt dat de conclusies van de onderzoeken hen 

versterkt hebben bij de mening die er ten tijde van het eerste besluit al 

was, namelijk dat de locatie in Ittervoort de beste keuze is voor de 

fusielocatie.   

De wethouder meldt dat op 27 november dit onderwerp besproken zal 

worden in het college.  

De initiatiefvoorstellen zullen ter bespreking worden voorgelegd voor de 

gemeenteraadsvergadering van 10 december 2019. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


